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Tárgy: Válasz az október 6-i rendkívüli képviselő-testületi ülésükre szóló meghívóra 

 

 

Tisztelt Polgármester Úr! 

 

Az október 6-i rendkívüli képviselő-testületi ülésükre szóló meghívót október 4-én megkaptam. 

 

Mindannyian rendkívül nehéz helyzetbe kerültünk a háború elhúzódása és az arra adott brüsszeli 

válaszlépések miatt. Most minden felelős önkormányzat Magyarországon azon dolgozik, hogy az 

előttünk álló embert próbáló időszakot a lehető legjobb intézkedések meghozatalával minél 

elviselhetőbbé tegye a magyar családok számára.  

 

Kérdésére tájékoztatom, hogy az energiaválság kapcsán a kormány célja, hogy a Magyarországnak, az 

Unió tagállamainak és egész Európának ártó szankciókat Brüsszel ez év végéig vonja vissza.  

A szankciók eltörlésével megszűnnének a háborús, szankciós felárak, így az energiaárak, 

élelmiszerárak és az infláció azonnal jelentősen csökkenne, az önkormányzatok finanszírozása pedig 

egyensúlyba kerülne. 

 

Ön személy szerint is tehetne annak érdekében, hogy enyhüljön a Magyarországra nehezedő nyomás. 

Pártja, az Új Kezdet Párt ahhoz a Renew Europe pártszövetséghez csatlakozott, amelyik elhíresült 

elszánt magyarellenességéről. Ön a pártjával Brüsszelben olyan személyek mögé sorakozott föl, mint 

Guy Verhofstadt, Mark Rutte, Vera Jourova, illetve a Momentum EP képviselői, Cseh Katalin és 

Donáth Anna. A gödöllőiek helyzetén sokat javítana, ha meggyőzné szövetségeseit, hogy a szanciók 

támogatása helyett a szankciók visszavonását támogassák. 

 

És amint Ön is tudja, az Európai Parlament és Bizottság súlyosan hamis kettős mérce mentén 

arra törekszik, hogy Hazánkat megfossza a nekünk járó uniós forrásoktól. Kérem, tegyen a 

pártjával Brüsszelben azért is, hogy Hazánk hozzájusson a nekünk járó forrásokhoz és rendeződhessen 

a nehéz gazdasági helyzet, és a pedagógusok, ápolók is azonnali béremelésben részesülhessenek. 
 

Ma 11 óra 38 perckor megkaptam az ülésre készített előterjesztését is. A szankciós felár miatti 

felelősség kormányra hárításától eltekintve a színvonalas szakértői munkára támaszkodó 

intézkedési tervet jó alapnak tartom. Támogatható reorganizációs tervvé fejlesztése esetén, a 

gödöllőiek érdekében felajánlom közreműködésemet egy kormányzati szintű konzultáció 

létrehozása céljából. 

 

Tisztelettel: 

 

Gödöllő, 2022. október 5. 
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